

2019 年印度短宣團

2019 年的復活節，印度之友計劃安排一隊短宣隊伍探訪印度晨曦兒童之家，為期約十二日，我們會和村民分享福音，與孩子分享基督的愛，又會訓練當地的信徒。您也想成為我們的一員嗎？如果神感動您參加的話，2019 年的復活節將會是您生命中一個很重要的假期！

2019 年印度短宣的安排如下：

目的：藉著一次短宣的體驗，在不同的文化中有機會傳福音，鼓勵弟兄姊妹服事有需要的人，為要擴展我們對這世界的異象和給我們有機會參與大使命的成就。

日期：2019 年 4 月 16 日至 2019 年 4 月 27 日（註：確實日期待定）

地點：印度晨曦兒童之家

事工：
✧ 跟兒童之家的孩子一同玩耍和教導他們一些聖經故事
✧ 探訪寡婦和附近的村民，為人祈禱和講見證
✧ 參觀晨曦學校
✧ 舉行佈道會

費用：約港幣 8,000 元(多除少補)

資格：
✓ 能使用簡單英語講見證、唱詩歌、講聖經故事及陪談
✓ 願意跨越文化來服事人
✓ 可以教授小朋友某些技能更佳
✓ 參加者如未滿十八歲必須有家長陪同

訓練：我們會安排五節半天的訓練課程，參加者必須出席不少於 80% 的課堂。

報名：請填妥下附的表格，並於 2019 年 1 月 31 日或以前連同
✓ 您教會的推薦信
✓ 港幣 1,000 元訂金(支票抬頭人為「印度之友」)
寄至新界沙田中央郵政信箱 253 號印度之友收

查詢：請電 9437 1606 與曾思慧(Cissy)姊妹聯絡

2019 年印度短宣團報名表格

請在 2019 年 1 月 31 日或以前郵寄至新界沙田中央郵政信箱 253 號印度之友收

英文姓名: _____ 中文姓名: _____

地址: _____ 電話(住宅): _____

_____ 電話(手電): _____

電郵地址: _____ 所屬教會: _____

請連同您教會的推薦信及抬頭人為「印度之友」的港幣 1,000 元支票寄回，謝謝！

2019 India Mission Trip

In the coming Easter, Friends of India will arrange a mission trip to go to Dayspring Children's Home in India. Together, we will minister for about 12 days, sharing the gospel, loving the children, and training believers. Will you join us? Are you interested? Sign up now and make the coming Easter an unforgettable one!

Details of the 2019 India Mission Trip are as follows:

- Dates : 16 April 2019 – 27 April 2019 (Remark: Exact dates to be confirmed)
- Place : Dayspring Children's Home in India
- Ministry : ✧ Play and live with children in Dayspring Children's Home and teach them bible stories
✧ Visit widows and villagers; pray for them and share your testimony
✧ Visit Dayspring School
✧ Conduct gospel meetings
- Fee : Around HK\$8,000 (exact fee to be determined by actual expenditure)
- Eligibility : ✓ Able to use English to share testimony, sing, tell Bible stories and share gospel
✓ Willing to serve people of a different culture
✓ If you can teach the children some skills, that will be even better
✓ Participant below the age of 18 should be accompanied by a parent
- Training : We will schedule 5 half-day training sessions. Participants are required to attend at least 80% of the training sessions.
- Application : Please complete the application form below, together with –
✓ a recommendation letter from your church
✓ a deposit of HK\$1,000 (check payable to "Friends of India")
and send them back to *Friends of India, P.O. Box 253, Shatin Post Office, Shatin*
on or before 31 January 2019.
- Enquiry : Call Cissy Tsang (9437 1606)
-

Application Form for the 2019 India Mission Trip

Please send to Friends of India, P.O. Box 253, Shatin Post Office on or before 31 January 2019.

Name (English):	_____	Name (Chinese):	_____
Address:	_____	Phone (Home):	_____
	_____	Phone (Mobile):	_____
Email Address:	_____	Name of Church:	_____

Please enclose a check of HK\$1,000 payable to "Friends of India" together with a recommendation letter from your church. Thanks so much!